



Iltakoulu ry
Hallituksen kokous 1/2026

PÖYTÄKIRJA

Aika Maanantai 12.1.2026. klo 16.00

Paikka Päättalo d216 kokoushuone 6
Tampereen yliopisto

Läsnä Veera Vikman, puheenjohtaja
Kiia Keskitalo, sihteeri
Valtteri Koivukoski
Kaisa korpi
Johannes Simelius
Aino Hyvärinen
Hilma Koskinen
Aurora Tommiska
Tomi Pitman
Veera Härmälä
Safija Gaballa
Heini Kukila
Kaisa Korkalainen

Puhe- ja läsnäolo-oikeutetut
Vili Koivisto

1. Kokouksen avaaminen

Kokous avattiin ajassa 16.01

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Johannes Simelius ja Valtteri Koivukoski.

Avataan osio uudelleen klo 19.49

Johannes Simelius on estynyt toimimaan pöytäkirjantarkastajana, joten valitaan hänen tilalleen toiseksi pöytäkirjantarkastajaksi Tomi Pitman.

Siirrytään kohtaan 26. Kokouksen päättäminen kohdan 3 uudelleenkäsittelyn jälkeen.

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen

Veera Vikman ehdottaa, että kohtaan 17. lisätään kohta a) kurssiasioiden käsittely. Ehdotus hyväksytään ja hyväksytään esityslista muutoksineen.

5. Ilmoitusasiat ja posti

a) Kutsu Yle Radion Suurvaltailtaan

Yle Radio on lähettänyt Iltakoululle kutsun Suurvaltailtaan, joka järjestetään Tampereella tammikuun aikana. Keskustelutilaisuuden äänitys kestää tunnin ja sen tarkoitus on pohtia

toimittajan kanssa uutta maailmanjärjestystä ja sen puutetta epävakaiden aikojen ja etupiirijattelun paluun valossa. Tapahtumaan kaivattaisiin uusia ääniä ja ajatuksia Iltakoulun opiskelijoilta keskustelutilaisuuden teemoista. Lähetyksen voi kuunnella 2.2. klo 19-21.

Kutsu Yleltä on tullut puheenjohtajalle, sekä kahdelle muulle Iltakoululaiselle. Kaisa Korpi ehdottaa, että kysytään halukkuutta tähän jäsenistöltä. Puheenjohtaja ei pääse osallistumaan tapahtumaan.

Valtteri Koivukoski ehdottaa, että tilaisuuteen menisi puheenjohtajan sijaan yksi hallituslainen ja kaksi muuta jäsenistöstä. Sovitaan, että hallituksesta Valtteri Koivukoski lähtee suurvaltailtaan ja jäsenistön halukkuutta kartoitetaan Forms-lomakkeella ja lopullinen valinta tehdään arpomalla.

Hallitus on saanut kutsun Boomi ry:n, sekä Transla ry:n vuosijuhlille. Hallitus kiittää kutsuista!

Aino Hyvärinen ja Safija Gaballa toivat ystävällisesti kolleegoilleen kokousevästä. Hallitus kiittää!

6. Yhdistyksen nimenkirjoitus- ja tilinkäyttöoikeudet

Yhdistyksen nimenkirjoitusoikeudet on siirretty puheenjohtaja Veera Vikmanille, varapuheenjohtaja Valtteri Koivukoskelle, sihteeri Kiia Keskitalolle sekä rahastonhoitaja Santeri Lehtiniemelle. Merkitään tiedoksi, että nämä oikeudet on viety edellisiltä hallituslaisilta. Merkitään tiedoksi, että tilinkäyttöoikeudet poistetaan Nette Länsipuroilta ja Iida Nissilältä ja siirretään Veera Vikmanille ja Santeri Lehtiniemelle. Merkitään tiedoksi, että verkkopankin käyttöoikeudet siirretään Santeri Lehtiniemelle, ja pankkikortin käyttöoikeudet Veera Vikmanille. Lisäksi selvitetään, voiko pankkikortin käyttöoikeudet antaa kahdelle ihmiselle. Jos näin on, myönnetään pankkikortin käyttöoikeudet myös Santeri Lehtiniemelle.

7. Talous

a) Taloustilanne

Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä oli rahaa 39 545,97 €.

b) Laskut ja korvaukset

Ei laskuja ja korvauksia tällä hetkellä.

c) Sektoreiden budjetointi

Keskusteltiin sektoreiden budjeteista. Varmistetaan, että hallitus tietää menettelyt kulukorvausten hakemisesta ja että sektori on itse vastuussa omasta budjetistaan.

8. Sähköiset päätökset

- a) Paul Pellas ehdotti, että käytetään enintään 100 € tuutoreiden kiitosjuhlan tarjoiluihin. Kulut katetaan tuutoroinnin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.
- b) Nette Länsipuro ehdotti, että käytetään 5€ kaurajuomaan ja suodatinpusseihin aj-tilaan. Kulut menevät ajtila budjetista ja katetaan kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- c) Johannes Simelius ehdotti, että varataan 364,35€ Koskikeskuksen saunatila 20.1. aloitussaunaa varten. Kulut menevät saunabudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.
- d) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan boomi ry:lle 680e pikkujoulujen tilan vuokraa. Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- e) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Tampereen Teekkarien Moottorikerho ry:lle 36,4e TTMK:n pakettiauton käytöstä vujuilla. Kulut menevät vuosijuhlabudjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- f) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Paul Pellakselle 94,52e tarjottavien ostamisesta tuutorien kiitosjuhlaan. Kulut menevät tuutoroinnin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.
- g) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Tampereen teekkarikamerat ry:lle 550e vuosijuhlien valokuvaamisesta. Kulut menevät vuosijuhlabudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.
- h) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Onni Murtomäelle kulukorvausta 46,48 € kahvin, kaurajuoman ja pullatarvikkeiden ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.

- i) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Kaisa Korkalaiselle 41,97 € pikkujoulujen tuutoreiden palkinnoista sekä koristeista. Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- j) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Anna Kahalalle 28,38 € leffaillan herkuista ja käsityökerhon tarjoiluista. Kulut menevät kulttuuribudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.
- k) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Ella-maria Ojajärvälle 53,34 € juomien ostamisesta pikkujouluihin. Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- l) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan 40e Anna Kahalalle ja Lassi-Olavi Maggalle edustamisesta Polhon vujuilla. Kulut menevät edustusmenojen budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.
- m) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Elma-Kaisa Kultalalle 26,13 € pikkujoulujen tarvikkeista. Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- n) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Anna Kahalalle 128 € ylioppilasteatterin lipuista. Kulut menevät kulttuuribudjetista ja katetaan osallistujamaksuilla. Ehdotus hyväksyttiin.
- o) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Mea Vähä-Jaakkolalle 596,28 € vuosijuhlien erinäisistä menoista, mm. koristelutarvikkeista, nakkilaisten ruuista, nakkipalkkiosta. Kulut menevät vuosijuhlabudjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- p) Veera Vikman ehdotti, että käytetään 25€ vaihtarien metsäretken eväiden ostamiseen. Kulut menevät kv-sektorin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.
- q) Johannes Simelius ehdotti, että varataan Messukylän Työväentalo kaverisitseille hintaan 650,00€. Kulut menevät tapahtumasektorin budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- r) Johannes Simelius ehdotti, että käytetään maksimissaan 190,00€ kaverisitsien merkkeihin. Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- s) Santeri Lehtiniemi ehdottaa, että maksetaan Aurora Tomiskalle 24,90€ vaihtarien metsäretken eväskuluja. Kulut menevät KV-sektorin budjetista.
- t) Santeri Lehtiniemi ehdottaa, että maksetaan Veera Vikmanille 30,00€ nimenkirjoittajien muutosilmoituksesta Patentti- ja rekisterihallitukselle. Ehdotus hyväksyttiin.

- u) Santeri Lehtiniemi ehdottaa, että maksetaan Messukylän Työväentalo oy:lle 650,00€ juhlatila-vuokrasta kaverisitseille. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.
- v) Santeri Lehtiniemi ehdottaa, että maksetaan Baaris oy:lle 370,63€ saunatila-vuokraa aloitussaunasta. Kulut menevät saunabudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.
- w) Santeri Lehtiniemi ehdottaa, että maksetaan Luuppi ry:lle 350,00€ joulukuun Kolmio-bileiden lipuista, jotka olivat pikkujoulujen jatkopaikkana. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin.
- x) Santeri Lehtiniemi ehdottaa, että maksetaan Patina ry:lle 47,23€ Manserock-sitsien kulujen tausesta. Kulut menevät poikkitieteellisuuden budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.
- y) Veera Vikman ehdottaa, että käytetään enintään 90€ HVK tarjoiluihin. Kulut menevät HVK-budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.

Hyväksytään sähköiset päätökset sellaisenaan.

9. Hallituksen toimintatavat

a) Yhdistyksen toiminta

Toimimme yhdistyslain, yhdistyksen sääntöjen, toimintasuunnitelman sekä muiden syyskokouksessa 2025 hyväksytyjen dokumenttien mukaisesti.

b) Kokouskäytännöt

Veera Vikman ehdottaa, että kokoustetaan noin kahden viikon välein, pois lukien kesällä.

Sovitetaan jokin yhteinen säännöllinen kokousaika. Veera Vikman ehdottaa myös, että pyritään kokoustamaan paikan päällä. Etenkin keväällä järjestettäisiin kokouksia myös Zoomissa, jotta vaihdossa oleva rahastonhoitaja pääsee myös mukaan. Molemmat ehdotukset hyväksyttiin.

Keskusteltiin kokouskäytännöistä, briiffien lähettämisestä ja kokouksien kulusta.

c) Viestintä ja hallituksen kommunikaatio

Toivotaan viestinnän perustuvan aktiivisuudelle ja avoimuudelle. Virallisessa viestinnässä käytetään Slackia. Toisena viestintäkanavana ”kevyemmälle” jutustelulle ja suunnittelulle, sekä nopeaan neuvotteluun käytetään Whatsappia. Hallituksella ja toimihenkilöillä on myös yhteinen Telegram ryhmä. Veera Vikman ehdottaa, että viestintäkanavia käydään katsomassa vähintään kerran päivässä, ja ettei hallituslaisten tarvitse vastata tai reagoida viesteihin klo 18 jälkeen, ellei Iltakoululla ole käynnissä vielä kuuden jälkeen jatkuvaa tapahtumaa. Ehdotukset hyväksyttiin.

Ulkoisessa viestinnässä pyritään yhteisen linjan ylläpitämiseen ja toimimaan yhdessä tehtyjen päätösten mukaan. Hallituslaiset pyrkivät olemaan läsnä iltakoulun tapahtumissa.

Keskustellaan kokousbriiffeistä ja sovitaan sihteerin toivomuksesta, että pyritään laittamaan sektorikohtaiset briiffit kaksi päivää ennen kokousta. Mikäli tämä ei onnistu, niin viimeistään edellisenä päivänä klo 18 mennessä.

Tehdään tarkennus viesteihin reagoimisesta niin, että hallituslaiset saavat silti laittaa viestejä kello kuuden jälkeen, vaikka niihin ei ole velvollisuutta reagoida.

Muistutetaan siitä, että tapahtumissa hallituslaiset muistavat asemansa hallituslaisina ja puhuvat kunnioittavasti jäsenistöstä ja muista järjestöistä. Keskustellaan palautteen vastaanottamisesta.

Veera Vikman ehdottaa, että Slackiin tehdään yksi uusi, vielä nimetön kanava, jossa voi ilmaista mikäli ei ole käytettävissä hallitustyöskentelyyn tai yhteydenottoihin tiettynä ajankohtana.

Ehdotus hyväksyttiin.

Keskustellaan hallitustoiminnasta perioditauolla ja sovitaan alustavasti, että katsotaan tilannekohtaisesti kokouksien pitämisestä tällöin. Pyritään takaamaan mahdollisuus vähintään etäosallistumiseen ja mahdollisuuksien mukaan siirtämään kokousajankohdat periodin ajalle.

Veera Härmälä ehdottaa, että viikkotiedotteiden sisällöstä ja somepostauksista informoidaan hyvissä ajoin. Grafiikkatoimariilta on tullut myös ehdotus, että tapahtumien grafiikoita pyydetään mahdollisimman ajoissa. Molemmat ehdotukset hyväksyttiin.

d) Sähköpostilistat

Pääasiallisena viestintäkanavana toimii Politologit-sähköpostilista. Hallitus seuraa myös Trey:n järjestötoimijoille suunnattuja sähköpostilistoja.

Veera Härmälä tuo esille aikaisempiin käytäntöihin perustuvaa pohdintaa siitä, että lisätäänkö Iltakoulu-sähköpostilistalle myös tunti-sähköpostit. Todetaan, ettei henkilökohtaisia sähköposteja lisätä listalle, sillä hallituslaiset pyrkivät seuraamaan aktiivisesti sektoreiden omia sähköposteja.

e) Hankinnat

Kaikista hankinnoista tehdään päätös kokouksissa tai Slackissa ennen hankinnan tekemistä. Rahastonhoitaja Santeri Lehtiniemi laittaa sähköisiä päätöksiä Slackiin noin kerran viikossa ja silloin hallituslaiset käyvät reagoimassa niihin. Hankintoja tehtäessä kuitit tulee säilyttää kulukorvauksen saamiseksi. Kulukorvauslomakke löytyy sähköisenä nettisivuilta ja täytettynä lähetetään rahastonhoitajan sähköpostiin.

f) Sektoreiden toiminta

Sektorien toimintaa määrittävät vähimmäisolelutukset löytyvät syyskokouksessa 2025 hyväksytystä toimintasuunnitelmasta. Toiminnantarkastajat valvovat toimintasuunnitelman toteutumista. Sektorivastaavat ovat itse vastuussa ja päättävät sektorinsa asioista, mutta apua saa aina pyytää. Yhteistyö sektorirajojen yli on myös suotavaa.

g) Vuosikello ja kvartaalikatsaukset

Vuosikelloa käytetään, jotta tuleville hallituksille jää tieto yhdistyksen aiemmasta toiminnasta. Vuosikello löytyy hallituksen drivesta.

Kvartaalikatsaukset pidetään kolmen kuukauden välein. Jokainen sektorivastaava laatii raportin sektorin tapahtumista ja rahankäytöstä kolmen kuukauden aikana. Jokaisesta tapahtumasta luodaan myös toteumat. Ensimmäinen kvartaalikatsaus on tulossa huhtikuussa.

h) Jäsenistön osallistaminen

Tänäkin vuonna pyritään osallistamaan jäsenistöä yhdistyksen toimintaan esimerkiksi tiedustelemalla jäsenistön toiveita ja mielipiteitä. Alkuvuodesta on tulossa toivekysely iltakoulun toiminnasta ja iltakoulun palautelomake on aina auki iltakoulun nettisivuilla. Kyselyiden lisäksi hallitus voi järjestää keskustelutapahtumia, joissa jäsenistö voisi jakaa ajatuksiaan.

IK-keskustele on yleensä tutor- ja yhdenvertaisuusvastaavan järjestämä tapahtuma, mutta kuka vain voi näitä järjestää. Jäsenistö pyritään ottamaan mukaan päätöksentekoon aina kun mahdollista.

i) Hallituksen edustustehtävät

Veera Vikman ehdottaa, että jokainen hallituslainen voi osallistua kerran vuodessa toisen järjestön vuosijuhlille saaden korvauksen osallistumisesta. Korvaus on puolet illalliskortin suuruudesta, mutta max 40 €. Jos hallituksesta kukaan ei pääse osallistumaan, tiedustellaan toimihenkilöiden kiinnostusta. Heidän osallistumiskulujaan ei korvata. Mikäli useampi hallituksen jäsenistä on kiinnostunut, osallistujat päätetään arpomalla. Ehdotus hyväksyttiin.

Veera Vikman ehdottaa myös, että voi edustaa useammilla vuosijuhlilla, mutta vain yhdet juhlat korvataan. Ehdotus hyväksyttiin.

j) Ainejärjestötila

Vuoden 2026 ainejärjestötoimihenkilönä toimii Aura Hynynen. Sihteeri Kiia Keskitalo toimii yhteistyössä hänen kanssaan, ja on hallituksen yhteyshenkilö ainejärjestötilaan. Aj-tila on auki ma-to klo 10-16 ja päivystykset klo 12-14. Aj-tilaan on edelleen 10 avainta, jotka on jaettu Aura Hynysen sekä hallituslaisten ja toimarien kesken. Hallitus on sopinut, kuka avaa aj-tilan oven minäkin päivänä. Pyritään aktivoimaan jäsenistöä päivystämään aj-tilassa, kuitenkin viime tipassa päivystäminen on hallituksen vastuulla.

Veera Vikman ehdottaa, että kukin hallituslainen pyrkisi päivystämään kerran periodissa. Ehdotus hyväksyttiin.

10. Palaute hallitukselle

Hallitus on saanut kannustavaa palautetta uutta hallitusvuotta varten, sekä pyynnön tehdä Tiktokiin mainoksen Iltakoulun kaverisitseistä hyödyntäen tiettyä hylje-trendiä. Hallitus kiittää palautteesta ja pohditaan kyseisen hylkeen käyttämistä markkinoinnissa.

Hallitus on saanut palautetta liittyen hajusteiden käyttöön Iltakoulun tapahtumissa. Palautteessa tuodaan ilmi, että hajusteiden vahva käyttö tapahtumissa, jossa ollaan pienessä tilassa, voi estää migreenialttiin jäsenen pääsyn tapahtumaan. Hallitus kiittää palautteesta! Otetaan pohdinnan alle se, että millaisissa tapahtumissa voisi laittaa erityismaininnan tapahtumakuvaukseen siitä, että otetaan huomioon osallistuvien mahdollinen hajusteherkkyys.

Ainejärjestötilassa on kuultu palautetta siitä, että Tapio Rauniota pyydellään viiniä sohvalle -tapahtumaan. Hallitus kiittää palautteesta ja selvittää mahdollisuuksia saada Raunio viiniä sohvalle -tapahtumaan.

Siirrytään kokoustauolle ajassa 16.55.

Palataan takaisin kokoukseen ajassa 17.05.

11. Menneet tapahtumat

a) Kylpyläreissu 9.12.

Tapahtuma oli onnistunut ja hallitus onnittelee Nette Länsipuroa vesiliukumäenlaskukilpailun voitosta!

b) YKA-tapahtuma 10.12.

Hyödyllinen ja hyvä tapahtuma.

c) Iltakoulun pikkujoulut 11.12.

Pikkujoulut olivat onnistuneet ja hallitus kiittää fukseja niiden järjestämisestä. Mahtavat koristeet ja joulukekkoset! Pikkujouluista nauttivat myös etäosallistujat.

d) Vaihtareiden metsäretki 6.1.

Metsäretki meni hienosti ja vaihtareilta tuli positiivista palautetta.

12. Tulevat tapahtumat

a) HVK 13.1.

Järjestetään huomenna Yths-saunalla, ohjelmassa saunomista ja muuta kivaa ohjelmaa vanhan ja uuden hallituksen kanssa. Suunniteltiin ohjelmaa ja tarjoilua.

b) Harkkakyykkä 20.1.

Suunnittelussa kaikki mallillaan, tapahtuma järjestetään yhdessä Boomin ja Staabin kanssa. IK:n vastuulla on tapahtumaan mehu ja lupa kaupungilta. Kannustetaan jäsenistöä ilmottautumaan!

Keskusteltiin vaihtarien mahdollisuudesta osallistua ei-jäsenenä IK:n edustusjoukkueeseen. Halutaan antaa vaihtareille mahdollisuus osallistua ja ilmottautua.

Tukihenkilönä toimii Hilma Koskinen

c) Alotussauna 20.1.

Pidetään harkkakyykän jälkeen Koskikeskuksen saunalla klo 18-00. Siirretään keskustelu tarjoilusta ja ohjelmasta hallituksen whatsapp-ryhmään.

Tukihenkilöinä toimii Veera Vikman ja Valtteri Koivukoski

d) Pulkkailu 27.1.

Pulkat saadaan Kaupin sportunilta lainaan ilmaiseksi. Pulkkailu pidetään todistetusti parhaassa mäessä eli Hervannassa Näyttämönpuistossa ja kannustetaan vaihtareitakin osallistumaan. Aloitetaan tapahtuma klo 16. Tapahtumaan mehu ja eväät kustannetaan liikunnan budjetista.

Tukihenkilönä toimii Hilma Koskinen ja Vili Koivisto

e) Kaverisitsit 29.1.

Kaverisitsien liput myivät nopeasti loppuun! Tapahtumaan tulee 5 nakkilaista, hallituslaisia pyydetään siivousavuksi tapahtuman loppuun.

Tukihenkilönä toimii Veera Vikman ja Aino Hyvärinen.

f) TREY:n järjestöstartti 3.2.

Viimenen ilmottautumispäivä 22.1.

g) MM-kyykkä 14.2.

Iltakoulun edustusjoukkue kasataan harkkakyykässä. kannustetaan muuta jäsenistöä paikalle kannustamaan!

h) IK X Boomi sitsit (päivämäärä tulossa)

Teemana kommunismi vs. kapitalismi ja tapahtuma pidetään Klubi 57:ssä.

Pyritään saamaan tukihenkilöiksi yksi molemmista ainejärjestöistä.

Pohdittiin sitä, että tapahtumakuvauksessa voitaisiin selkeästi ilmaista, että satiiri on sallittua hyvän maun rajoissa ja Boomin kanssa keskustellaan pelisäännöistä. Keskustellaan turvallisen tilan periaatteista ja niiden toteuttamisesta tapahtumassa.

13. Liikunta ja hyvinvointi

Suunnitteilla on helmikuun liikuntatapahtuma.

Liikuntavastaava Hilma Koskinen ehdottaa, että liikunnan tiedotus esimerkiksi tapahtumista keskittyisi jatkossa Työväen Ampujien Telegram-ryhmään, sekä sen somekanaviin. Tavoitteena on keskittää ja selventää viestintää niin, että se saavuttaa jäsenistön paremmin. Mahdollinen toimintatapa olisi tehdä viikottainen liikuntatiedote liikuntavuoroista ja muista liikuntatapahtumista. Uudistuksen tavoitteena on painottaa jäsenistölle, että Työväen Ampujat uudelleenmarkkinoidaan Iltakoulun liikuntajaostoksi.

Isommat liikuntatapahtumat tiedotetaan edelleen Iltakoulun perinteisissä tiedotuskanavissa.

Tällä viikolla käynnistyy taas samat liikuntavuorot kuin viime syksynä, eli yhteisvuoro, sekä Iltakoulun oma liikuntavuoro. Iltakoulun oma liikuntavuoro on keskiviikkoisin 19-20 ja yhteisvuoro tiistaisin 19-20.30. Myöhemmin keväällä käynnistyy lenkkeily.

Aino Hyvärinen poistui kokouksesta klo 18.01.

Aino Hyvärinen palaa kokoukseen klo 18.03.

14. Kulttuuri ja ympäristö

Työn alla on tammikuun kulttuurikatsaus, jota varten on koottu mielenkiintoisia tapahtumia.

Kerhojen toimintaa on mietitty yhdessä kerhotoimihenkilön kanssa ja ne yritetään saada pyörimään tammi-helmikuun vaihteessa viimeistään. Viikolle 6 on suunnitteilla lautapelikerhon virallinen aloitustapahtuma.

Vuosikelloa on myös alettu työstämään.

Vili Koivisto poistuu kokouksesta klo 18.05.

15. Viestintä ja sosiaalipolitiikka

a) Hallitusesittelyt

Vielä muutamilla on lähettämättä esittelytekstit itsestään hallituksen esittelyä varten. Esittelyt alkavat tammikuun lopussa ja ne julkaistaan Instagramiin. Esitellään myös toimihenkilöt. Keskusteltiin perinteisesti esittelyjen yhteydessä olevasta kysymysboksista, päätettiin jättää pois. Todetaan, että jäsenistö voi laittaa kysymyksiä suoraan hallitukselle tai hallituksen jäsenelle

b) Anti

Vuonna 2026 päätoimittajana toimii Atte Laakkonen. Anti julkaistaan sähköisenä ja paperisena ja painobudjetti lehdelle on 210 €.

Keskusteltiin Apollon roolin tarpeellisuudesta, joka on selkeästi vähentynyt. Mahdollisesta lakkauttamisesta voitaisiin keskustella kevätkokouksesta jäsenistön kanssa.

Hallitus kiittää grafiikkatoimihenkilö Nella Norosta grafiikoista hallitusesittelyjä varten!

Iltakoulun nettisivut on päivitetty ajan tasalle, lukuunottamatta esimerkiksi osiota pöytäkirjoille. Nettisivuille on tehty osio IK:n podcastille, johon on tarkoitus linkata podin Spotify.

Maanantaina lähetetään kysely hallituksen ja toimarien telegram-ryhmään valokuvauksen ajankohdan sopimisesta. Ideaalitalanteessa koko hallitus pääsisi paikalle samana päivänä, mutta selvitetään parasta mahdollista ajankohtaa. Valokuvaustoimari Vertti hoitaa valokuvauksen mahdollisuuksien mukaan.

Pohditaan IK:n tapahtumaviestinnän vähentämisestä Instagramissa niin, että viestintä painottuisi jatkossa IK:n Telegramiin ja tapahtumakalenteriin. Viestintä Instagramissa jatkuisi käytännössä niin, että uusia tapahtumia ei ilmoitettaisi Instagram etusivulle, vaan tarinoihin ja myöhemmin kohokohtiin. Tarinoista löytyisi aina linkki tapahtumakalenteriin. Tulevien tapahtumien koonti säilyisi edelleen.

Tapahtumista viestintä painottuisi Instagramissa enemmän kuvamateriaaliin menneistä tapahtumista, sillä kuvamateriaalin näkyvyys Instagramissa on selkeästi suurempaa kuin tapahtumailmoitusten.

Hallitus jatkaa kevään aikana pohdintaa tapahtumaviestinnän toteuttamisesta ja selvittää myös Iltakoulun kuvapankin tilannetta.

16. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys

Neljä uutta vaihtaria saapui vuodenvaihteessa ja he ovat päässeet hyvin asettumaan Tampereelle. Koko lukuvuoden täällä viettävät vaihtarit ovat myös palanneet joulun ja uudenvuoden vietosta ja aloittavat hyvillä fiiliksillä kevätlukukautta.

Viikolla 4-5 olisi tarkoitus järjestää IK Loves International -tapahtuma. Tapahtumapaikan ja -ajan selvittely on vielä kesken.

Pohditaan muiden epävirallisten tapahtumien, kuten luistelutapahtumien ja illanistujaisten järjestämistä. Moni vaihtari on varmasti kiinnostunut tulemaan liikuntavastaavan järjestämään pulkkailuun ja myös lukukauden aloitussaunaan.

Kaisa Korpi poistuu kokouksesta klo 18.35

17. Koulutuspolitiikka

OPSU muutostyö alkaa ja opiskelijoille on tulossa kysely opintoihin liittyen siitä, mikä on ollut toimivaa ja mikä ei. Tarkoituksena on luoda pohja uudelle opintosuunnitelmalle, joka tulee voimaan vuosiksi 2027-2030.

Yritetään mainostaa kyselyä jäsenistölle aktiivisesti ja henkilökunta lisää vastaamiseen kannustimen lahjakorttien muodossa.

Kielikeskus on vähentämässä kielitarjontaa. Esimerkiksi kiina, jota opiskellaan Iltakoulussa erityisesti kansainvälisen politiikan opintosuunnan opiskelijoiden keskuudessa, ollaan lakkauttamassa kokonaan. Ollaan lakkauttamassa myös korean kieli ja portugali. Italian ja japanin opetusta on vähennetty ja siirretty pois keskustakampukselta. Tämä tarkoittaa käytännössä sitä, että Tampereen yliopisto alkaa ulkoistamaan kielenopetusta. Koska resursseja ollaan vähennetty, niitä siirretään pakollisiin kieliopintoihin eli ruotsiin ja englantiin. Iltakoulu voisi tehdä asiasta kriittisen mielipidelausunnan, sillä kielitarjonta kapenee huomattavasti. Hallitus haluaa ilmaista huolensa kielikeskuksen kielitarjonnan jo valmiiksi ruuhkautuneesta tilanteesta.

Pohdittiin sitä, millaisia vaikutuksia lausunnon tekemisellä voisi olla. Mielipiteitä esitettiin myös siitä, että Iltakoulun olisi silti tärkeää ottaa asiaan kantaa, jotta puolustetaan tulevien opiskelijoiden mahdollisuuksia kieltenopiskeluun.

Hallitus äänesti lausunnon tekemisestä ja enemmistö puoltaa sen tekemistä. Varapuheenjohtaja ottaa vastuun lausunnon tekemisestä ja hallitus käy sen läpi ennen julkaisua.

a) Kurssiasioiden käsittely

Esityslistan kohta on käsitelty suljettuna.

Johannes Simelius poistuu ajassa 19.08.

19. Työelämä ja alumni

Pohdinnassa on kevään ekskursio. Turun P-klubilta ollaan oltu yhteydessä ja kysytty Iltakoulun kiinnostusta tehdä ekskursio Turkuun. Ehdotukseen sisältyi myös mahdollinen iltaohjelma P-klubilaisten kanssa. Hallitus kiittää P-Klubia yhteydenotosta ja kutsusta!

Iltakoulun kiinnostusta ekskursiosta selvitetään, kuten myös mahdollisia kohteita Turusta ja P-Klubiin ollaan yhteydessä. Ollaan yhteydessä myös entisiin alumnivastaaviin majoitusten osalta ja selvitetään erilaisia vaihtoehtoja.

18. Varainhankinta

a) Sijoitustoiminta

Sijoitustoimintaan on budjetoitu 1000€. Yhteistyö- ja yrityssuhdevastaava, sekä rahastonhoitaja koordinoivat sijoitustoimintaa.

b) Yhteistyömahdollisuudet ja niiden kartottaminen

Haalarimerkit tulevat takaisin myyntiin maanantaian 12.1.

Työn alla on selvittely baariyhteistyöstä Desibelin kanssa. Pohdinnassa myös muut yhteistyökuviot, kuten Vastapaino ja Rosebud. Pohdintaa siitä, että jokainen hallituslainen omalla sektorillaan voisi pohtia yhteistyömahdollisuuksia ja tiedottaa niistä yrkalle.

Iltakoulun merch ei ole vielä saapunut ja asiasta tiedotetaan asian selvitessä.

Aino Hyvärinen poistuu kokouksesta ajassa 19.17

19. Projektivastaava

On ideoitu entisen projektivastaavan Sanni Sillanpään kanssa tapahtumaa, johon on kartoitettu Interaktion kiinnostusta. Tapahtumaan on ideoita, jotka voisivat mukailla esimerkiksi speed friending tai speed dating -konsepteja.

Projektivastaavan sähköposti saatiin toimimaan kahden vuoden odottelun jälkeen!

20. Tutorointi ja yhdenvertaisuus

a) Työryhmä

Yhdenvertaisuustyöryhmä koostuu yhdenvertaisuusvastaavasta Safija Gaballasta ja yhdenvertaisuustoimihenkilö Leeni Raatikasta. Työnjako on ollut toimivaa.

b) Häirintätapaussmenettely

Häirintätapausten menettelyohje on hyväksytty yhdistyksen syyskokouksessa 2025.

Menettelyohjetta on muutettu ja toimitaan jatkossa sen mukaisesti. Yhdenvertaisuusvastaava on luomassa näistä dokumentteja hallituksen ja koko jäsenistön nähtäville.

c) Tukihenkilötoiminta

Noudatetaan yhdenvertaisuussuunnitelmassa hyväksyttyä ohjetta tukihenkilötoiminnasta, jonka mukaan iltakoulun tapahtumissa on paikalla kaksi alkoholitonta tukihenkilöä tapahtuman alusta loppuun.

Yhdenvertaisuustoimihenkilön kanssa on tehty kirjallisia ohjeita tukihenkilöille ja myös erikseen tapahtumakohtaisia. Nämä voitaisiin tulostaa esimerkiksi ainejärjestötilaan tarkasteltaviksi ja valmiina tapahtumiin mukaan otettaviksi kansiona. Tarkoitus on saada tämä tehtyä kaverisitseihin mennessä. Tapahtumien alussa tukihenkilöiden esittämä esittely ja puhe ("IK:n tapahtumat ovat häirinnästä ja syrjinnästä vapaita...") on uudistettu ja siinä tuodaan paremmin ilmi tukihenkilöiden konkreettiset oikeudet ja velvollisuudet häirintätapausten sattuessa. Näistä esimerkkinä on tukihenkilöiden oikeus ja vastuu häiritsevän käytöksen tapahtuessa antaa varoituksia ja viimeisenä keinona hallituksen jäsenen kautta poistaa henkilö tapahtumasta.

Safija Gaballa ehdottaa, että tuleville tuutoreille järjestetään pakollinen tukihenkilökoulutus erityisesti ensi syksyn hiiriviikkoja ajatellen. Tällä varmistetaan tuleville fukseille turvallinen tila ja sujuvat ensimmäiset tapahtumat. Ehdotus hyväksyttiin.

d) Häirintälomake

Häirintälomakkeeseen on päivitetty uuden tutor- ja yhdenvertaisuusvastaavan yhteystiedot. Työn alla on Iltakoulun Instagramiin tuleva postaus, jossa esitellään häirintälomaketta ja ohjeistetaan sen käyttöä. Tälle postaukselle tehtäisiin oma kohokohta, josta löytää myös itse häirintälomakkeen.

Nostettiin esille pohdintaa siitä, että tuodaanko kaverisitseille tulostettuja qr-koodeja, joista pääsee häirintälomakkeeseen.

e) Tutorhaku

Kansallinen ja kansainvälinen tutorhaku on 19.1.-2.2.

Suunnitteilla tutorhakijoiden infotilaisuus, joka mukailee viime vuoden vastaavaa. Tapahtuman mahdollinen ajankohta voisi olla ensi viikolla keskiviikkona tai torstaina. Tilaisuudessa tuodaan esille tarvittava informaatio tutorkevään ja syksyn kulusta pääpiirteittäin. Hanna Peevooon ollaan yhteydessä ja selvitetään, pääseekö joku henkilökunnasta kertomaan tutoroinnista opintojaksona.

21. Marrasjuhlat

Tänä vuonna järjestetään marrasjuhlat 51-vuotisjuhlina. Majutoimarina toimii Nette Länsipuro. Budjetti marrasjuhlille on 2300€. Toimikunta on perustettu.

22. Hallituksen merch

Keskustellaan erilaisista hallitusmerch-tuotteiden vaihtoehtoista ja merchin omakustanteisuutta painotetaan. Iltakoulun budjetista ei oteta rahoitusta.

Hallituksen merch-keskustelua varten on tehty kyselyä kahdelta painotalolta, joista toinen tehnyt tarjouksen koskien baseball-takkeja. Kartoitettu hintaa ja mahdollisuuksia myös ostaa pelkät takit ja tehdä painatukset itse Hervannassa FabLabissa.

On mahdollista saada ilmaiseksi jokaiselle hallituslaiselle t-paidat, jotka käydään erikseen painattamassa.

Pohditaan sitä, millaista palautetta hallitus on kuullut jäsenistöltä merchin hankinnasta. Asiasta ei tehdä lopullista päätöstä tässä kokouksessa, vaan asia jätetään pohdintaan.

23. Puheenjohtajan tilannekatsaus

Hyvä fiilis ja innolla lähdetään rakentamaan uutta hallitusvuotta! Tervehdysviestit henkilökunnalle ja ystäväjärjestöille lähetetään pian.

Puheenjohtaja Veera Vikman ja varapuheenjohtaja Valtteri Koivukoski ovat sopimassa tapaamista henkilökunnan kanssa.

24. Muut esille tulevat asiat

- a) Toimikuntien rekrytoiminen

Kannustetaan jäsenistöä liittymään toimikuntiin ja tammikuun aikana lähetetään linkit toimikuntiin joko sähköpostilla tai telegramissa

25. Seuraavan kokouksen ajankohta

Seuraava kokous järjestetään maanantaina 26.1. klo 16.00. Kokostila päätetään myöhemmin.

Selvitetään mahdollisuutta hybridikokoukseen.

Siirryttiin uudelleen kohtaan 3. Pöytäkirjan tarkastajien valinta

26. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 19.50.

Veera Vikman, puheenjohtaja

Kiia Keskitalo, sihteeri

Tomi Pitman, pöytäkirjantarkastaja

Valtteri Koivukoski, pöytäkirjantarkastaja